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Beantwoording college op reacties UdenPLusLanderd en SP op de zienswijze van het 

college op het initiatiefraadsvoorstel.  

 

 

In essentie gaat de reactie van UdenPlusLanderd en de SP op de zienswijze van het college op het 

initiatief raadsvoorstel over vier zaken: 

 

1. De gemeente heeft ervaring met kleinschalige opvang Oekraïners en daarom kan dit ook voor 

asielopvang. Dat het andere regelgeving betreft is niet relevant aldus U+L en SP 

2. Het COA kent meerdere locaties waar minder dan 300 personen opgevangen worden. Hebben 

die dan geen adequate staf? 

3. Het hebben van een praktijk van de GZA kan ook op een kleinere locatie gelet op de info van het 

COA. 

4. Veiligheid is ook op kleine locaties goed en zelfs beter te realiseren dan op een grote locatie. 

In eerste aanleg heeft de gemeente aangegeven: 

In december 2022 heeft het college een positieve grondhouding, onder nader te bepalen voorwaarden, 

uitgesproken voor een noodopvang op de locatie van het Van der Valk hotel Uden-Veghel. De 

gesprekken tussen van der Valk en het COA hebben geleid tot een overeenkomst. Een overeenkomst 

tussen twee partijen waarmee op korte termijn invulling gegeven kan worden aan de oproep van de 

staatssecretaris. Dee gemeente Maashorst kan hiermee haar verantwoordelijkheid (een humane opvang 

voor vluchtelingen) nemen.  

Daarmee hebben we aangeven dat een andere locatie of spreiding op dit moment voor de noodopvang 

niet oppertune is. In deze lijn onderstaande reactie op de punten van UPL en SP. 

 

Ad. 1 

Los van het gegeven dat er voor de Oekraïners sprake is van andere regelgeving, is er ook sprake van een 

andere aard van de opvang. De Oekraïners beschikken over meer rechten zoals andere voorzieningen 

voor leven en werken. 

Voor de opvang van Oekraïners is de gemeente zelf verantwoordelijk, in tegenstelling tot de noodopvang, 

waarvoor het COA verantwoordelijk is. Ook de aard van de opvang is een andere. 

 

Ad. 2 

Het klopt dat er meerdere COA locaties met minder dan 300 personen zijn. Echter voor het COA is sprake 

van een volwaardige locatie vanaf 300 asielzoekers. Bij kleinere locaties zijn het aantal voorzieningen 

beperkt en is er sprake van een satelliet die bij een volwaardig AZC behoort. In een satelliet zijn minder 

voorzieningen dan in een noodopvang zoals wij die vestigen. 

 

Ad. 3 

Uit de info van het COA zou u kunnen opmaken dat de GZA op een kleinere locatie gelijk geregeld is aan 

die van een volwaardige locatie. Dat is niet zo. In een kleinere opvang wordt de zorg in uren minder.  

 

Ad. 4 

De conclusie die u trekt kunnen wij wel begrijpen, maar is helaas niet vanzelfsprekend. Elke locatie heeft 

zijn eigen omgeving en ieder gebouw heeft specifieke mogelijkheden of onmogelijkheden. 

 

Over ad 2 tot en met ad 4 hebben wij gedurende dit proces, voortdurend overleg gevoerd met 

vertegenwoordigers van het COA. Het COA bevestigd per mail de alinea in de betreffende alinea in onze 

zienswijze op uw initiatiefvoorstel. Zij bijlage 1. 
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Bijlage 1   Mailbevestiging COA 

 

Van: < @coa.nl>  

Verzonden: donderdag 26 oktober 2023 17:58 

Aan: < @gemeentemaashorst.nl>;

< @coa.nl> 

CC: < @coa.nl> 

Onderwerp: RE: Graag een bevestiging van een stellingname door ons college 

 

Dag , 

 

Wij hebben geen opmerkingen op onderstaand voorstel en is daarmee akkoord.  

 

 

Gr 

 

Verzonden met BlackBerry Work 

(www.blackberry.com) 

 

Van: < @gemeentemaashorst.nl> 

Datum: woensdag 25 okt 2023 10:19 AM 

Aan: < @coa.nl>, < @coa.nl> 

Kopie: < @coa.nl> 

Onderwerp: Graag een bevestiging van een stellingname door ons college 

 

Hi , 

  

Met op vakantie richt ik met even tot jullie. Ik weet niet in hoeverre jullie weten van het initiatief 

raadsvoorstel (ik heb ook alleen geïnformeerd dat het er is). We hebben de zienswijze van het 

college concept definitief gereed maar willen een deel van onze reactie bij jullie toetsen of dit correct is.  

  

Bijgevoegd is de concept definitieve beantwoording. Het in de tekst geel gemarkeerde gedeelte is 

onderstaand herhaald. Onze vraag: kunnen jullie per mail bevestigen dat onderstaande tekst correct is? 

Lukt dat deze week? 

  

Bij het COA is de vraag neergelegd of het mogelijk is om de opvang over kleinere locaties verspreid over 

de gemeente binnen de gemeente Maashorst te realiseren. Hier geeft het COA aan  dat de opvang van 

minimaal 300 asielzoekers voor het COA de ondergrens is voor een adequaat en volledig pakket aan 

voorziening en een volledige bezetting van de staf. Naast locatiemanagement, woonbegeleiders en 
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facilitaire medewerkers moet daarbij onder andere ook gedacht worden aan 24 uur beveiliging en 24 uur 

bereikbaarheid van het COA, taallessen en maatschappijoriëntatie. Hierdoor kan naar verwachting de 

veiligheid beter worden geborgd dan bij een aantal kleine locaties met duidelijk minder personeel, 

voorzieningen en beveiliging. 

Daarnaast wordt vanaf 300 asielzoekers ook eerstelijns gezondheidzorg geboden, waardoor, 

bijvoorbeeld, de lokale huisartsen niet nog verder worden belast. Dit in tegenstelling tot opvang in een 

aantal kleine locaties. Daar kan het COA deze faciliteiten niet bieden en wordt de druk op de plaatselijke 

gemeenschap groter. 

  

Alvast bedankt, 

 

 

 

 

 


